
 

 

Protokół Nr XXVIII/2013 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 31 stycznia 2013r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 10
00

 

Zamknięcie obrad – godz. 14
10 

 

Ad. 1 i 2 

 

Na 15 radnych obecnych na sesji było 13 radnych, Wójt Gminy Jan Szewczyk, 

Sekretarz Gminy Tomasz Suchoński, Skarbnik Gminy Urszula Lew oraz 14 

innych zaproszonych osób. 

 

Nieobecni Radni: 

1) Marek Banaszek 

2) Jan Łuczak 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do nin. protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do nin. protokołu. 

 

Obradom przewodniczył: Andrzej Kaczorkiewicz – Przewodniczący Rady 

Gminy. 

 

Obrady protokółowały: 

 

1. Klaudia Kalinowska – inspektor ds. gospodarki komunalnej, rolnictwa i 

ochrony środowiska, 

2. Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady gminy. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 10
00

 otworzył XXVIII 

Sesję Rady Gminy Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z 

dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym oraz § 20 Statutu Gminy 

Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości zaproszonych oświadczył, iż 

zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji uczestniczy 12 radnych, 

co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji. 

 



Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad 

dzisiejszej sesji został przekazany Radnym w terminie wskazanym w §20 pkt 3 

 Statutu Gminy Wierzchowo. Dla przypomnienia odczytał proponowany 

porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVI i XXVII Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z prac Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy z prac w 

okresie międzysesyjnym 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Trybuna obywatelska. 

9. Informacja z realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy w 2012 roku. 

10. Informacja z realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych przez 

Radnych Rady Gminy w 2012 roku. 

11. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie prac 

społecznie użytecznych na rok 2013 – druk nr 207, 

b. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy 

Wierzchowo na rok 2013 – druk nr 208, 

c. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Wierzchowo na rok 2013 – druk nr 209, 

d. w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2013 rok – 

druk nr 210, 

e. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Wierzchowo – druk nr 211, 

f. w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi - druk nr 212, 

g. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz 

stawki za pojemnik o określonej pojemności – druk nr 213, 

h. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 

nieruchomości – druk nr 214, 

i. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i 

zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 



właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi – druk nr 215. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

13. Komunikaty i sprawy różne. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący  Rady Andrzej Kaczorkiewicz zapytał, czy któryś z Radnych 

lub Wójt chciałby uzupełnić zaproponowany porządek obrad o dodatkowe 

punkty lub o inne istotne dla Rady lub naszej społeczności samorządowej 

zagadnienia bądź sprawy, ewentualnie chciałby zaproponować zdjęcie z 

porządku obrad któregoś z tematów? 

Radni i Wójt nie zgłosili zmian do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 3. 

 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że Protokoły:  

z posiedzenia  XXVI Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 20 grudnia 

2012 i XXVII Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 28 grudnia 2012r. 

zostały wyłożone do wglądu w biurze Rady, jak również na sali obrad przed 

rozpoczęciem dzisiejszej sesji i do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna 

uwaga dotycząca zawartych w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i 

uwag do protokołu uregulowana została w § 52 ust. 1-5 Statutu Gminy 

Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zapisów 

w protokole Przewodniczący Rady uznał przygotowane protokoły za 

sporządzone poprawnie i poddał pod głosowanie ich przyjęcie. 

 Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XXVI sesji Rady Gminy. 

 

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 12 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

przyjęła Protokół z XXVI sesji Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przyjęcie Protokołu Nr 

XXVII/2012 sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 12 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

przyjęła Protokół z XXVII sesji Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i 

zastrzeżeń. 

 



Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad 

i przystąpił do realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

 

Sprawozdanie pisemne Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, 

stanowiące załącznik nr 3 do nin. protokołu radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem o sesji.  

Wójt uzupełnił sprawozdanie o następujące informacje: 

 

 poinformował o toku postępowania w sprawie wydania decyzji 

środowiskowej w sprawie planowanej budowy zakładu utylizacji opon. 

Zgodnie z ustawowym terminem Wójt powinien wydać decyzję o 

środowiskowych uwarunkowaniach dla tej inwestycji. Wójt powiedział, 

że nie wie, jaką wyda decyzję. Pozytywną opinię dla inwestora  - 

warszawskiej spółki Dudek&Kostek w sprawie inwestycji – budowy 

zakładu utylizacji opon wydała Regionalna Dyrekcja Ochrony 

Środowiska w Szczecinie. Sanepid w Drawsku Pomorskim wydał 

pozytywną wstępną opinię. Ostateczne stanowisko Sanepid podejmie po 

odniesieniu się przez autorów raportu do zastrzeżeń wniesionych przez 

Stowarzyszenia „NATURA” i „Silesia”. 

Wójt czeka na ostateczną opinię sanepidu i opinie urbanistów, czy dla tej 

inwestycji jest wymagany szczegółowy plan zagospodarowania – gmina 

takiego planu nie posiada. 

 

O godz. 10
20

 na salę obrad przybył radny Bogusław Pawłowicz. Aktualna 

ilość radnych biorących udział w posiedzeniu – 13. 

 

Wójt powiedział, że chciałby podjąć odpowiedną decyzję, w związku z 

tym zamierza w lutym zorganizować rozprawę administracyjną z 

udziałem radnych, dyrektorów, sołtysów, natomiast druga odbędzie się z 

mieszkańcami. 

Postępowanie związane z wydaniem opinii środowiskowej dla wyżej 

wymienionego zadania, jak i raport oddziaływania na środowisko 

inwestycji pn. „Wdrożenie innowacyjnej technologii recyklingu zużytych 

opon samochodowych w cyklu ciągłym”  jest umieszczone w BIP 

Wierzchowo – decyzje środowiskowe – karta nr 7. Mieszkańcy mogą 

zgłaszać uwagi i opinie. Jeżeli wpłyną istotne okoliczności – termin 

wydania decyzji środowiskowej będzie wydłużony. 

Wójt poinformował także o wniosku Stowarzyszenia „NATURA”, który 

wpłynął do Wójta i Przewodniczącego Rady Gminy o przeprowadzenie 

referendum w sprawie umożliwienia mieszkańcom wypowiedzenia się w 

referendum, czy chcą tej inwestycji. 



 w dniu 25 stycznia 2013r. złożono wniosek na prace społecznie – 

użyteczne dla 20 osób. Kierownik GOPS ma wyznaczyć osoby. Planuje 

się zatrudnić po jednej lub dwie osoby w poszczególnych sołectwach, w 

zależności od potrzeb danego sołectwa. Sołtysi, którzy wyrażą wolę 

zarządzania pracami dla tych osób mogą zgłosić się do pracownika 

merytorycznego w Urzędzie Gminy. Jeżeli sołtysi nie podejmą takiej 

inicjatywy osoby te będą przypisane jednostkom GOPS i GOKSiT. 

 

Radny Ryszard Borowicz wypowiedział się, że chce aby sołtys np.  

z Sośnicy mógł decydować o zatrudnieniu konkretnej osoby do prac 

społecznie-użytecznych. 

 

Na powyższe Kierownik GOPS odpowiedział między innymi, że mogą 

być to osoby zarejestrowane jako bezrobotne, bez prawa do zasiłku, 

korzystające ze świadczeń społecznych, zbadane przez lekarza medycyny 

pracy. Jeżeli sołtys będzie organizatorem i realizatorem prac, może 

zgłosić propozycje konkretnych osób. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 4 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 5. 

 

 

Ad. 5 
 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz przedłożył Radzie informację na temat 

prac Rady w okresie międzysesyjnym – która stanowi załącznik nr 4 do nin. 

protokołu. 

Poinformował, że na ręce Przewodniczącego Rady Gminy wpłynął wniosek 

Stowarzyszenia „NATURA” o przeprowadzenie referendum w sprawie 

umożliwienia mieszkańcom wypowiedzenia się w referendum, czy chcą 

inwestycji – budowy zakładu utylizacji opon samochodowych na terenie gminy 

Wierzchowo. Na podstawie ustawy o referendum lokalnym wniosek został 

przekazany Wójtowi Gminy Wierzchowo. 

 

Do przedstawionej informacji nikt nie zgłosił pytań. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 5 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 6. 

 

 

Ad. 6 

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy 

o złożenie informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 



Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym 

kolejno złożyli: 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Wiktor Majda. 

Protokół Komisji Nr 1/2013 stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

2) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Kazimierz Pajor. 

Protokół Nr 1/2013 stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

3) Przewodnicząca Komisji Kultury – Genowefa Rosochowata. 

Protokół Komisji Nr 1/2013 stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

3) Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – Ryszard 

Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 1/2013 stanowi załącznik nr 8 do nin. protokółu 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady zamknął punkt 6 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 7. 

 

 

Ad. 7 

 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym, tj. w dniu 15 stycznia 2013r. wpłynęła jedna interpelacja 

Radnego Ryszarda Borowicza o treści: 

„Proszę, aby do czasu ogrodzenia posesji, na której jest sala wiejska i plac 

zabaw w Sośnicy zakazać wjazdu pojazdów na tę posesję poprzez ustawienie 

znaku drogowego (B-2 Zakaz wjazdu) lub postawienie szlabanu (lub jedno i 

drugie). 

Podłoże posesji po niwelacji jest grząskie, po posianiu trawy zostanie 

zniszczone przez jeżdżące po nim samochody. 

Wjazd na posesje dla młodych kierowców jest atrakcyjny, bo jest stromy i 

rozpędzając się od sklepu można się popisać. Już są ślady, że niektórzy 

kierowcy robią sobie slalom między urządzeniami ustawionymi na placu zabaw. 

Oczywiście najlepiej byłoby ogrodzić posesję, tak jak to jest w innych 

miejscowościach na terenie gminy, wtedy nikt nie mógłby swobodnie wjeżdżać 

i psy też by nie mogły wejść." 

 

Na sesji interpelacje i zapytania złożyli: 

 

Radny Stefan Żołynia zgłosił ustnie trzy interpelacje o treści: 

 

1) Obciąć gałęzie świerków przerastających za płot od strony chodnika przy 

drodze powiatowej – dotyczy działki, na której zlokalizowany jest 

budynek remizy OSP w Żabinku. 

 



2) Czy wypłata ekwiwalentu pieniężnego dla członków OSP z terenu Gminy 

Wierzchowo za udział w działaniach ratowniczych lub szkoleniach 

pożarniczych jest zgodna z prawem w świetle zapisu w §6a Statutu OSP 

Wierzchowo. 

 

 

3) W dokumentacji projektowej na remont drogi powiatowej w Wierzchowie 

uwzględnić progi spowalniające na ulicy Długiej. 

 

Radny Adam Samulewski zgłosił ustnie dwie interpelacje: 

 

1) Przyciąć drzewa (lipy) na cmentarzu w Żabinku. 

 

2) Naprawić przystanek autobusowy w Żabinku, zlokalizowany przy drodze 

powiatowej od strony ronda – wymienić dwie ściany. 

 

Radny Wiktor Majda zgłosiła ustnie jedną interpelację: 

 

1) Naprawić drogę dojazdową do cmentarza w Osieku Drawskim 

 

Radny Ryszard Borowicz zgłosił jedno zapytanie: 

 

1) W czasie trwających obecnie ferii zawieszony został kurs autobusu 

Złocieniec – Wielboki o godz. 13
00

, autobus dojeżdża tylko do 

Wierzchowa. Osoby, które przyjeżdżają do Ośrodka Zdrowia w 

Wierzchowie, nie mają czym wrócić w kierunku Będlina, Sośnicy, 

Otrzepu, Świerczyny i Wielbok. Zapytał, czy Wójt jest informowany 

o zawieszaniu kursów autobusów? 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 7 porządku obrad i 

ogłosił przerwę. 

Przerwa: godz. 11
15

- 11
45

. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad 

obecnych jest 13 radnych i przystąpił do realizacji punktu 8. 

 

 

Ad. 8 

 

W punkcie porządku obrad „Trybuna obywatelska” głos zabrała mieszkanka wsi 

Radomyśl Wiktoria Możdżeń, która wypowiedziała się w sprawie 

wprowadzenia opłat grzebalnych na cmentarzach na terenie Gminy Wierzchowo 

i wprowadzenia i utrzymania właściwego porządku na cmentarzach, tj. 



urządzenia i przestrzegania miejsc pochówku, a także utrzymania właściwego 

stanu estetycznego. 

Zapytała, czy właściciele nieruchomości przy uiszczaniu opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w Agencji PKO z siedzibą w Urzędzie 

Gminy Wierzchowo będą płacić prowizję w wysokości 2,50 zł, czy będą z niej 

zwolnieni? 

W sprawie dotyczącej przeniesienia przystanku autobusowego w Radomyślu 

Wiktoria Możdżeń powiedziała, że przystanek autobusowy jest usytuowany w 

odpowiednim miejscu i plac manewrowy by autobus mógł nawrócić też jest 

odpowiedni. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął 

punkt 8 porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 9. 

 

 

Ad. 9  

 

Informację z realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy w 2012 roku 

przedstawił Sekretarz Gminy Tomasz Suchoński – informacja pisemna stanowi 

załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 

9 i przystąpił do realizacji punktu 10. 

 

 

Ad. 10 

 

Informację z realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych przez Radnych 

Rady Gminy Wierzchowo w 2012 roku Sekretarz Gminy Tomasz Suchoński – 

informacja pisemna stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów Ryszard Borowicz 

ocenił realizację wniosków zgłoszonych przez Komisję Planowania, Budżetu i 

Finansów oraz realizację zgłoszonych przez siebie interpelacji – przedstawioną 

ocenę zawiera Protokół Nr 1/2013 Komisji Planowania, Budżetu i Finansów 

stanowiący załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady zamknął punkt 10 i ogłosił 

przerwę. 

Przerwa: 12
30

 – 12
50

. 

Po przerwie Przewodniczący Rady A. Kaczorkiewicz przystąpił do realizacji 

punktu 11 i stwierdził, że na sali obrad obecnych jest – 12 radnych. 

 



 

 

Ad.11 

 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poddał kolejno pod głosowanie 

następujące projekty uchwał: 

 

1) Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 12 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXVIII/202/2013 w sprawie 

przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie prac społecznie 

użytecznych na rok 2013 – która stanowi załącznik nr 11 do nin. 

protokołu. 

 

2) Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 12 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” podjęła uchwałę Nr XXVIII/203/2013 w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych dla Gminy Wierzchowo na rok 2013 – 

która stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu. 

W tym momencie ( o godz. 12
55

) na salę obrad przybył Radny Józef Janicki. 

Aktualna ilość Radnych biorących udział w posiedzeniu – 13. 

3) Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 13 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXVIII/204/2013 w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Wierzchowo na rok 2013 – która stanowi załącznik nr 13 do nin. 

protokołu. 

Radny Stefan Żołynia wystąpił z propozycją by program przeciwdziałania 

narkomanii i alkoholizmowi skutecznie rozpropagować. 

4) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 13 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXVIII/205/2013 w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2013 rok – która stanowi 

załącznik nr 14 do nin. protokołu. 



 

5) Radny Stefan Żołynia zakwestionował treść zapisu w §3 pkt 9 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Wierzchowo. Zaproponował dopisać „..i dróg” po wyrazie 

„…chodników”. 

Sekretarz Gminy Tomasz Suchoński na powyższą propozycję 

odpowiedział, że zmiana zapisu będzie rażącym naruszeniem prawa i 

uchwała może zostać uchylona przez Wojewodę. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Wierzchowo bez zaproponowanej przez Radnego Stefana Żołynię 

zmiany. 

Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 12 głosami „za” przy 1 głosie „przeciwnym” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXVIII/206/2013 w sprawie 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

 

6) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 13 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXVIII/207/2013 w sprawie 

określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi – która stanowi załącznik nr 

16 do nin. protokołu. 

 

7) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 13 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” podjęła uchwałę Nr XXVIII/208/2013 w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik 

o określonej pojemności – która stanowi załącznik nr 17 do nin. 

protokołu. 

 



8) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 8 głosami „za” przy 4 głosach „przeciwnych” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” podjęła uchwałę Nr XXVIII/209/2013 w sprawie 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości – która 

stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu. 

 

9) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 12 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” podjęła uchwałę Nr XXVIII/210/2013 w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie  

odbierania odpadów komunalnych od  – która stanowi załącznik nr 19 

do nin. protokołu. 

Przewodniczący obrad zamknął punkt 11 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 1. 

 

 

Ad. 12 

 

 

Od godz. 13
45

 do godz. 13
50

 nieobecny był Radny Adam Samulewski. 

 

Wójt Jan Szewczyk poinformował, że odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i 

zapytania zostaną udzielone pisemnie. O zawieszonym kursie autobusu 

(zapytanie Radnego R.Borowicza) nic nie wie, nie był i nie jest też przez nikogo 

informowany o takim zamiarze, o tej sprawie będzie rozmawiać na konwencie 

Wójtów, Burmistrzów i Starosty Drawskiego. 

 

Sekretarz Gminy Tomasz Suchoński, na zapytanie Radnego Stefana Żołyni 

„Czy wypłata ekwiwalentu pieniężnego dla członków OSP z terenu Gminy 

Wierzchowo za udział w działaniach ratowniczych lub szkoleniach 

pożarniczych jest zgodna z prawem w świetle zapisu w §6a Statutu OSP 

Wierzchowo” odpowiedział, że strażacy otrzymują wynagrodzenie za akcje w 

formie ekwiwalentu, a ekwiwalent to nie wynagrodzenie, biorąc udział w akcji 

w czasie pracy, mają potrącane środki z wynagrodzenia. Podstawą ustalenia 

wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział członków Ochotniczych Straży 

Pożarnych z terenu gminy Wierzchowo w działaniach ratowniczych lub 

szkoleniach jest art. 28 ustawy o ochronie przeciwpożarowej. 

 



Radny i Komendant Gminny OSP Bogusław Pawłowicz powiedział, że w 

strażach jest bardzo źle, na dzień dzisiejszy jest kryzys, wszyscy strażacy 

pracują, nie ma kto jechać do akcji, bez dowódcy samochód strażacki nie 

wyjedzie do akcji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz odczytał treść 

odpowiedzi, które wpłynęły do biura Rady w okresie międzysesyjnym na 

zgłoszone przez radnych interpelacje. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 13 

porządku obrad i przystąpił do realizacji pkt 14. 

 

 

Ad. 13 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że do 

biura Rady Gminy wpłynęło pismo Stowarzyszenia na Rzecz Ochrony 

Środowiska Gminy Wierzchowo w sprawie przeprowadzenia referendum w 

sprawie planowanej inwestycji – budowy zakładu utylizacji zużytych opon na 

terenie byłej bazy PKP w Wierzchowie. Pismo według właściwości zostało 

skierowane do Wójta Gminy (podstawa prawna: ustawa o referendum 

lokalnym). 

 

Radny Stefan Żołynia zapytał, kiedy odbędą się rozprawy administracyjne na 

temat raportu oddziaływania na środowisko w związku z wyżej wymienioną 

inwestycją. 

 

Wójt odpowiedział, że prawdopodobnie w lutym, ale termin może ulec zmianie. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 14 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji pkt 15. 

 

 

Ad. 14 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący obrad Andrzej 

Kaczorkiewicz o godz. 14
10

 zamknął obrady XXVIII sesji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

        Przewodniczący Rady 

 

        Andrzej Kaczorkiewicz 



 

 

Podpis protokolantów: 

1. K.Kalinowska   ……………….. 

2. D.Łukaszewska ………………..  


